
                                

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΑΣΣΑΝΔΡΑΣ      

ΑΡΙΘΜ. ΑΠΟΦ: 76            

Απόσπασμα από το πρακτικό 10 της 3-6-2020 τακτικής δια περιφοράς 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

Θέμα: Λήψη απόφασης για την επικαιροποίηση της ισχύουσας απόφασης περί  

κοινόχρηστων χώρων για ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων. 
 
      Στην Κασσάνδρεια, σήμερα την 3η Ιουνίου 2020, ημέρα Τετάρτη με  ώρα έναρξης 

9:00 π.μ. και λήξης 14:00 μ.μ.  το Δημοτικό Συμβούλιο συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση 

δια περιφοράς, ύστερα από την 10741/29-5-2020 πρόσκληση του Προέδρου που 

δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε στους δημοτικούς συμβούλους, νόμιμα, σύμφωνα με τις 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε και ισχύει με το άρθρο 

74 του Ν.4555/2018. 

  Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου λαμβάνοντας υπόψη την παρ. 1 του άρθρου 10 

της Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ 55/τ. Α΄/11-03-2020), την παρ.1 του 

άρθρου 43 της Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ 75/03.03.2020 τεύχος Α’), την 

υπ’ αρ.  18318/13.3.2020 εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών και την υπ’ αριθμ. 

40/31.3.2020  εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών,  προέβη σε συνεδρίαση δια 

περιφοράς.  

 

   Από τα ειδικά έντυπα ψηφοφορίας που απέστειλαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι μέσω email, 

στη Γραμματεία Δημοτικού Συμβουλίου, καθώς και από τις ψήφους δια τηλεφώνου (μέσω 

sms), ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι σε σύνολο είκοσι επτά (27) Δημοτικών Συμβούλων 

συμμετείχαν και ήταν παρόντες στην διά περιφοράς συνεδρίαση οι κατωτέρω: 

 

       Παρόντες                                                         
            

Απόντες 

1. ΑΛΒΑΝΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 

2. ΠΑΝΤΖΙΚΗΣ ΠΑΥΛΟΣ 

3. ΛΕΙΒΑΔΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ 

4. ΣΜΥΡΛΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

5. ΚΑΤΣΑΝΗΣ ΑΣΤΕΡΙΟΣ 

6. ΜΙΖΟΓΛΟΥ ΦΩΤΕΙΝΗ 

7. ΣΤΑΚΙΝΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

8. ΔΑΛΛΑ ΣΤΥΛΙΑΝΗ 

9. ΜΙΤΕΛΟΥΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

10. ΛΕΜΟΝΗ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΑ 

11. ΠΑΠΑΓΙΑΝΝΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ 

12. ΤΣΕΛΕΠΗ-ΜΑΚΡΗ ΑΝΔΡΟΝΙΚΗ 

13. ΓΡΑΜΜΕΝΟΥ ΕΥΜΟΡΦΙΑ 

14. ΜΟΥΛΑΓΙΑΝΝΙΟΣ ΛΕΩΝΙΔΑΣ 

15. ΜΑΝΩΛΑΣ ΑΡΓΥΡΙΟΣ 

16. ΒΑΜΒΑΚΑ ΚΡΥΣΤΑΛΛΙΑ 

17. ΚΑΤΣΑΡΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ 

18. ΑΝΑΝΙΔΟΥ ΕΙΡΗΝΟΥΛΑ 

19. ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΙΟΣ ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ 

20. ΚΥΡΙΤΣΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

21. ΠΟΥΛΙΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ 

22. ΦΤΙΚΑΣ ΑΛΚΙΒΙΑΔΗΣ 

23. ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΜΑΡΙΑ 

 

  

 

 

  

  

  

  

  



                                

 

 

 

24. ΣΕΡΕΤΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

25. ΚΟΧΕΙΛΑΣ ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ 

26. ΚΟΥΚΟΥΒΙΝΟΣ ΧΑΡΙΛΑΟΣ 

27. ΚΟΝΤΟΣ ΘΩΜΑΣ 

 

Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου αφού διαπίστωσε ότι υπάρχει η εκ του νόμου 

απαιτούμενη συμμετοχή της παρ.1 του άρθρου 43 της Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου 

(ΦΕΚ 75/03.03.2020 τεύχος Α’),  κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. Στη συνεδρίαση 

συμμετείχε η κ. Δήμαρχος, κατόπιν επιστολής της, καθώς και η δημοτική υπάλληλος 

Αγοραστού  Πολυξένη για την τήρηση των πρακτικών.  
 

   Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Αλβανός Αθανάσιος έθεσε υπόψη των μελών 

το 2ο θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης-για το οποίο ψηφίστηκε η συζήτησή του με την 

74/2020 απόφαση και συγκεκριμένα  την υπ’ αρ. 14/2.6.2020  εισήγηση της Επιτροπής 

Ποιότητας Ζωής η οποία απεστάλη στους Δημοτικούς Συμβούλους, προκειμένου να 

λάβουν γνώση. 

  

 Στην υπ’ αρ. 14/2.6.2020  εισήγηση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής αναφέρονται τα εξής: 

 

   Η Πρόεδρος εισηγούμενη το 1ο  θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης είπε πως σύμφωνα με 

τα υποεδ. i) & v) του εδάφ  Β., της παραγ. 1. του άρθρου 73, του  N.3852/10 (ΦΕΚ 

87/07.06.2010 τεύχος Α'): «1.Η επιτροπή ποιότητας ζωής ….  Β. Εισηγείται στο δημοτικό 

συμβούλιο: i) θέματα καθορισμού χρήσεων γης, … ν) το σχέδιο κανονιστικών αποφάσεων 

των άρθρων 79 και 82 του Κ.Δ.Κ., »  

Λόγω των ιδιαίτερων συνθηκών της φετινής καλοκαιρινής περιόδου, είναι απαραίτητο να 

προβούμε άμεσα στην διευκόλυνση των επιχειρήσεων για την επαναδραστηριοποίησή τους 

με τους καλύτερους δυνατούς όρους τόσο για τους επιχειρηματίες όσο και για τον Δήμο, 

διασφαλίζοντας ταυτόχρονα το κοινό συμφέρον.  

Ενόψει του τριημέρου του Αγίου Πνεύματος (06-08/06/2020) θα πρέπει να δοθεί η 

δυνατότητα στις επιχειρήσεις υγειονομικού ενδιαφέροντος να αναπτύξουν 

τραπεζοκαθίσματα ώστε να υποδεχθούν τους επισκέπτες μας, όμως οι διαδικασίες που 

επιβάλλονται για την εφαρμογή των διατάξεων του άρθρου 65 του ν. 4688/2020 (ΦΕΚ 

101/Α΄/24-5-2020) σχετικά με την κατά παρέκκλιση χορήγηση επιπλέον χώρου 

ανάπτυξης τραπεζοκαθισμάτων, είναι χρονοβόρες και απαιτούν ιδιαίτερη προσοχή, ώστε 

να διασφαλιστεί η ακριβοδίκαιη αντιμετώπιση όλων των ωφελουμένων. 

Για το λόγο αυτό προτείνουμε αρχικά την επικαιροποίηση της κανονιστικής απόφασης 

373/29-12-2011 (ΑΔΑ: ΒΟΝ2ΩΕΘ-9Μ9) του Δημοτικού Συμβουλίου, περί καθορισμού 

κοινόχρηστων χώρων για την ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων, όπως αυτή τροποποιήθηκε 

και ισχύει σήμερα και το συντομότερο δυνατό την εισήγηση νέας κανονιστικής απόφασης 

σε εφαρμογή του του άρθρου 65 του ν. 4688/2020 (ΦΕΚ 101/Α΄/24-5-2020). 

Με την πρότασή μας αυτή θα μπορέσουν άμεσα οι ενδιαφερόμενοι να αιτηθούν και να 

λάβουν κοινόχρηστο χώρο για την ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων, αρκετό για τις 

απαιτήσεις του τριημέρου της αργίας, στο οποίο αναμένεται εσωτερικός τουρισμός και 

ελάχιστος οδικός τουρισμός από τις γειτονικές χώρες της ΕΕ, λόγω των κλειστών 

συνόρων. Παράλληλα δίνεται ο απαιτούμενος χρόνος για την ορθή ολοκλήρωση της 

διαδικασίας παραχώρησης επιπλέον κοινόχρηστου χώρου, μετά από νέα αίτηση των 

ενδιαφερομένων και την κατά περίπτωση εξέταση αυτής, ώστε να μειωθεί το περιθώριο 

αδικιών.   

Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής αφού άκουσε την εισήγηση της Προέδρου, τις απόψεις των 

Συμβούλων και λαμβάνοντας υπόψη το νομικό πλαίσιο της ως άνω εισήγησης,  

 

  

Υπέρ της εισήγησης της Προέδρου και προτείνει την άμεση επικαιροποίηση της υπ’ αρίθμ. 

373/29-12-2011 (ΑΔΑ: ΒΟΝ2ΩΕΘ-9Μ9) απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου, καθώς και 

των τροποποιήσεων αυτής, περί παραχώρησης κοινόχρηστου χώρου για ανάπτυξη 

τραπεζοκαθισμάτων. 



                                

 

 

 

 Η παραχώρηση των τμημάτων κοινόχρηστου χώρου έμπροσθεν των καταστημάτων 

υγειονομικού ενδιαφέροντος να γίνει βάση των σχετικών αποφάσεων των προηγουμένων 

ετών. 

Εφόσον κατατεθούν νέες αιτήσεις των επιχειρηματιών για χρήση επιπλέον κοινόχρηστου 

χώρου, αυτές θα εξεταστούν κατά περίπτωση, μετά την έκδοση νέας κανονιστικής 

απόφασης, κατ’ εφαρμογή του άρθρου 65 του ν. 4688/2020 (ΦΕΚ 101/Α΄/24-5-2020).  

 

    Αφού έλαβαν γνώση οι Δημοτικοί Σύμβουλοι  απέστειλαν τα ειδικά έντυπα ψηφοφορίας 

μέσω email, καθώς και τις ψήφους τους δια τηλεφώνου (μέσω sms), μαζί με τις 

τοποθετήσεις τους  στη Γραμματεία Δημοτικού Συμβουλίου: 

 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος και επικεφαλής  της μείζονος μειοψηφίας  Παπαγιάννης 

Κωνσταντίνος και οι  δημοτικοί σύμβουλοι Τσελεπή – Μακρή Ανδρονίκη, Γραμμένου 

Ευμορφία, Μανώλας Αργύριος, Ανανίδου  Ειρηνούλα, Καραγιαννιός Αριστείδης, Κατσαρός 

Αθανάσιος, Μουλαγιαννιός Λεωνίδας, διατύπωσαν στο ειδικό έντυπο που απεστάλη 

συνημμένα με την πρόσκληση,  τα εξής σχετικά: Ψηφίζουμε ό,τι ψηφίσαμε στη 

συνεδρίαση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής. 
 

Η Δημοτική Σύμβουλος Βαμβακά Κρυσταλλία διατύπωσε στο ειδικό έντυπο που απεστάλη 

συνημμένα με την πρόσκληση,  τα εξής σχετικά: Ψηφίζω ΠΑΡΟΥΣΑ διότι μας καταδικάζετε 

χωρίς φωνή να ψηφίζουμε για τέταρτη φορά θέματα ύψιστης σημασίας μ’ αυτόν τον 

τρόπο, ενώ έχουμε τη δυνατότητα για κανονική συνεδρίαση. Αφήνονται λοιπόν 

ερωτηματικά για την χρήση και κατάχρηση της εξουσίας. 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος και επικεφαλής  της ελάσσονος μειοψηφίας Κυρίτσης Βασίλειος 

και οι δημοτικοί σύμβουλοι Φτίκας Αλκιβιάδης, Πούλιος Σπυρίδων, Κόχειλας Γαρύφαλλος, 

Κουκουβίνος Χαρίλαος, Σερέτης Ιωάννης διατύπωσαν στο ειδικό έντυπο που απεστάλη 

συνημμένα με την πρόσκληση,  τα εξής σχετικά: Υπερψηφίζουμε εφόσον εξακολουθούν 

να ισχύουν οι προϋποθέσεις καθορισμού τους. 

Ο Πρόεδρος Πολυχρόνου Μαλανδρής Χαρίλαος διατύπωσε στο ειδικό έντυπο που 

απεστάλη συνημμένα με την πρόσκληση,  τα εξής σχετικά:Υπερψηφίζω μόνο ως προς τον 

καθορισμό παραχώρησης κοινόχρηστου χώρου στα καταστήματα και όχι ως προς θέσεις 

στάσιμου εμπορίου, διότι υπάρχει η υπ’ αρ. 3/2019 γνωμοδότηση του Τοπικού Συμβουλίου 

που αναφέρεται στο θέμα. 

 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

 

Αφού έλαβε υπόψη του 
 

- την υπ’ αρ. 14/2.6.2020  εισήγηση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

- το άρθρου 65 του ν. 4688/2020 (ΦΕΚ 101/Α΄/24-5-2020) 

- την υπ’ αρίθμ. 373/29-12-2011 (ΑΔΑ: ΒΟΝ2ΩΕΘ-9Μ9) απόφαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου  

- τα ειδικά έντυπα που απέστειλαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι μέσω email μαζί με τις 

επισημάνσεις τους- τοποθετήσεις τους, καθώς και τα τηλεφωνικά sms 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

Με είκοσι επτά -27- ψήφους ΥΠΕΡ των Δ.Σ. Αλβανός Αθανάσιος, Παντζίκης Παύλος, 

Λειβαδιώτης Ηρακλής, Σμυρλής Δημήτριος, Κατσάνης Αστέριος, Μίζογλου Φωτεινή, 

Στακινός Βασίλειος, Δάλλα Στυλιανή, Μιτελούδης Ιωάννης, Λεμονή Κωνσταντία,  

Παπαγιάννης Κωνσταντίνος, Τσελεπή – Μακρή Ανδρονίκη, Γραμμένου Ευμορφία, 

Μανώλας Αργύριος, Ανανίδου  Ειρηνούλα, Καραγιαννιός Αριστείδης, Κατσαρός Αθανάσιος, 

Μουλαγιαννιός Λεωνίδας,Κυρίτσης Βασίλειος, Πούλιος Σπυρίδων, Φτίκας Αλκιβιάδης, 

Παπαδημητρίου Μαρία, Σερέτης Ιωάννης, Κόχειλας Γαρύφαλλος, Κουκουβίνος Χαρίλαος, 

Κοντός Θωμάς,  Μαλανδρής Χαρίλαος και  μία -1- ΠΑΡΟΥΣΑ της Δ.Σ. Βαμβακά 

Κρυσταλλίας 

 



                                

 

 

 

 Την άμεση επικαιροποίηση της υπ’ αρίθμ. 373/29-12-2011 (ΑΔΑ: ΒΟΝ2ΩΕΘ-9Μ9) 

απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου, καθώς και των τροποποιήσεων αυτής, περί 

παραχώρησης κοινόχρηστου χώρου για ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων. 

 Η παραχώρηση των τμημάτων κοινόχρηστου χώρου έμπροσθεν των καταστημάτων 

υγειονομικού ενδιαφέροντος να γίνει βάση των σχετικών αποφάσεων των προηγουμένων 

ετών. 

 Εφόσον κατατεθούν νέες αιτήσεις των επιχειρηματιών για χρήση επιπλέον 

κοινόχρηστου χώρου, αυτές θα εξεταστούν κατά περίπτωση, μετά την έκδοση νέας 

κανονιστικής απόφασης, κατ’ εφαρμογή του άρθρου 65 του ν. 4688/2020 (ΦΕΚ 

101/Α΄/24-5-2020) 

Η επικαιροποίηση της υπ’ αρίθμ. 373/29-12-2011 (ΑΔΑ: ΒΟΝ2ΩΕΘ-9Μ9) 

απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου, καθώς και των τροποποιήσεων αυτής δεν αφορά 

τις θέσεις υπαίθριου στάσιμου εμπορίου για τις οποίες το Δημοτικό Συμβούλιο θα 

αποφασίσει με νέα του απόφαση σε επόμενη συνεδρίαση. 

 

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  76/2020 

 

              Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                   ΤΑ ΜΕΛΗ 

         Υπογραφή                                                                   Υπογραφές 

                                   Ακριβές απόσπασμα 

 

 

    Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ            Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

  

 

ΑΛΒΑΝΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ             ΚΟΧΕΙΛΑΣ ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΣ  
 


